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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány orvos, egészségügyi dolgozó nem írta alá az új 
egészségügyi szolgálati jogviszonyra vonatkozó munkaszerződését Budapest XI. és XXII. 
kerületében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt napokban az ország számos pontjáról érkeztek olyan jelentések, melyek szerint orvosok,
egészségügyi  dolgozók  nem  kívánják  aláírni  az  új  foglalkoztatási  jogviszonyukra  vonatkozó
szerződéseket. Ennek oka az, hogy az érintettek egy része nem ismerhette meg előre az új ajánlatot,
míg mások azt kifogásolták, hogy az új jogviszony miatt elveszítenék azokat az extra juttatásokat,
amelyek eddig a pályán tartották őket.

A részletszabályok ismertté válása után az érintetteknek március 1. éjfélig maradt idejük arra, hogy
aláírják  az  új  szerződéseket  vagy  elbúcsúzzanak  a  közellátástól.  Sokhelyütt  az  utolsó
másodpercekben sikerült megakadályozni orvosok, egészségügyi dolgozók tömeges felmondását –
de van, ahol mégis erre került sor. Az újbudai Szent Imre Kórház intenzív osztályának dolgozói
közül a sajtóban megjelent hírek szerint tizenheten inkább a távozás mellett döntöttek.

Ezért kérdezem t. Miniszter Urat:

Az újbudai Szent Imre Kórházban összesen hány orvos, egészségügyi dolgozó nem írta alá az
új szerződést?

Az újbudai Szent Kristóf Szakrendelőben és a budafok-tétényi Káldor Adolf Szakrendelőben
összesen hány orvos, egészségügyi dolgozó nem írta alá az új szerződést?

Várom megtisztelő válaszát!


